
Referat, generalforsamling 4. maj 2024  
Referent: Malene Bjerre 

 

1. Valg af dirigent:  
Cyrild Jørgensen blev valgt som dirigent. Han konstaterede, at der var 65 
stemmeberettigede til stede ved generalforsamlingen, og udpegede en 
stemmeoptæller ved hvert bord. 

2. Bestyrelsens beretning 
Bestyrelsesformand Henning Poulsen fremlagde sin beretning, vedhæftet. 
Forsamlingen godkendte.  

3. Forstanderparrets beretning 
Forstander Jesper Bertelsen fremlagde den tidligere forstanders beretning (se 
vedhæftede årsrapport) og fremlagde hans og Malene Bjerres overskrifter for skolens 
fremtid 

4. Det reviderede regnskab forelægges til orientering 
Forstanderen fremlægger regnskabet, der godkendes af forsamlingen (se årsrapporten) 

5. Indkomne forslag 
Der er indkommet to forslag: 
- Et om at der skal udpeges en følgegruppe med deltagelse af medlemmer af 

skolekredsen til at kvalitetssikre projektet om at gøre Højskolen Marielyst til 
kunstnerkoloni. Bestyrelsen bakker op. 

- Et om at der snarest muligt sættes penge af til at reducere støjen i spisesalen. 
Bestyrelsen støtter forslaget og vil hurtigst muligt tilkalde eksperter for at 
undersøge hvad der kan gøres 

6. Valg af tre bestyrelsesmedlemmer og to suppleanter 

Bestyrelseskandidaterne motiverede deres opstilling. Følgende kandidater stilledede 
op, stemmetal i parentes: 

- Per Svendsen (46) 
- Kirsten Bonde (21) 
- John Stævngaard (37) 
- Claus Torp (35) 
- Arno Hansen (31) 
- Aino Hertz (10) 



Valgt blev Per Svendsen, John Stævngaard og Claus Torp 

 

Suppleantvalg:  

- Helene Gade Brøndgaard (30) 
- Arno Hansen (27) 

Helene er derefter 1. suppleant og Arne 2. suppleant 

Under den efterfølgende konstituering blev René la Cour Sell valgt som formand, og den 
tidligere formand, Henning Poulsen, trak sig. Dermed trådte Helene Gade Brøndgaard ind i 
bestyrelsen, og Arne Hansen er nu 1. suppleant (som deltager i bestyrelsesmøderne og har 
taleret men ingen stemmeret). May-Brit Horst blev valgt som næstformand. 

 

7. Fastsættelse af kontingent 

Det blev besluttet at kontingent fortsætter uændret 250 kr. 
 

8. Eventuelt 

 

Der var 65 stemmeberettigede til stede. Der blev valgt stemmetællere ved hvert bord. 

 


